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Till Stadsholmens VD samt styrelse för behandling. 

 

Angående bostadsrättsombildning 

 

Ordförande har nu på ännu ett styrelsemöte beslutat att inte ta upp de ärenden som behandlar 

utförsäljning av bolagets kulturfastigheter. 

 

Min bestämda åsikt är att vi inte ska sälja ut bolagets kulturfastigheter. Men jag tycker att det 

nu får det räcka med velandet från borgerligheten 

 

De hyresgäster som funderar på att ombilda - inte minst i ljuset av att moderaterna gjort sig 

kända för att konsekvent underprissätter fastigheterna vid ombildning - bör få besked om att 

det inte kommer att bli någon utförsäljning av kulturfastigheter. Punkt! 

 

På grund av borgerlighetens oförmåga att komma överens om att sätta stopp för processen 

tvingas nu Stadsholmen att använda ekonomiska och personella resurser att genomföra 

omfattande besiktningar och värderingar av bolagets kulturfastigheter. Resurser som istället 

skulle ha kunnat användas till att renovera, underhålla och utveckla Stadsholmens 

bostadsbestånd. 

 

Det är angeläget att styrelsen får kunskap om kostnaden för bolaget att ägna kraft och tid åt att 

förbereda försäljningar som moderaterna vill ha men som andra borgerliga företrädare 

uppenbart säger nej till. Även en samlad bild av kostnaderna för t.ex. stadsmuseet arbete vore 

intressant i sammanhanget. 

 

 

 

 

Utifrån detta kräver undertecknad; 

 

Att bolaget redovisar för styrelsen vilken kostnad bolaget och stadens uppbär för att förbereda 

en utförsäljning som den mer sansade delen av styrelsen säger nej till.  

 

 

 

 

Teres Lindberg (s) 

Vice ordförande Svenska Bostäder 

 

 


